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Vragen van het lid Monasch (PvdA) aan de minister van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht van ov-chipfraude bij GVB Amsterdam (ingezonden 
30 maart 2012). 

Vraag 1
Kent u het bericht «GVB laat mogelijke fraude onderzoeken»?1 2 

Vraag 2
Klopt de berichtgeving dat er miljoenen zijn verdwenen? Zo ja, vindt u ook 
dat dit tot de bodem moet worden uitgezocht? 

Vraag 3
Wat wordt er precies onderzocht en wanneer worden de uitkomsten 
verwacht? 

Vraag 4
Wordt in dit onderzoek ook gekeken naar de schade voor de reizigers en de 
rol van Trans Link Systems (TLS)? 

Vraag 5
Is deze fraude beperkt tot het GVB alleen of zijn er ook andere gemeenten 
waar dit mogelijk speelt?

1
 http://www.nu.nl/binnenland/2775381/gvb-laat-mogelijke-fraude-onderzoeken.html 

2 GVB: Gemeentelijk Vervoersbedrijf.
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